
 

Formannskaps behandling av sak 151/2023 i møte  28.11.2023: 

Vedtak 

1. Kommunestyret legger til grunn at kommunedirektøren ikke kan avvikle eller vesentlig 

redusere tjenestetilbud uten at det er vedtatt av kommunestyret. (Eksempelvis vil dette bety 

at nedleggelse av Topic, Quales kafe eller Skolestua skal behandles av kommunestyret). 

Den nye budsjettmodellen forutsetter grundig og fortløpende informasjon. Det bes om at det 

gis en grundig og fortløpende oppdatering i hovedutvalgene. 

 

2. Kommunedirektørens forslag til økonomiplan legges til grunn for kommunens 

økonomiske planlegging i perioden 2025 – 2027.  

 

3. Kommunestyret vedtar budsjett for frie inntekter, finansielle utgifter og inntekter, samt 

bruk og avsetning til fond slik det fremgår av bevilgningsoversikten nedenunder og 

premissene slik de er beskrevet i budjsettdokumentet for budsjettåret 2024.  

 

4. Kommunestyret vedtar sum netto utgifter innenfor hver bevilgningsramme slik det 

kommer frem av tabell nedenunder for budsjettåret 2024.  



 

5. Kommunestyret vedtar rammen for kommunens investeringstiltak som kommer 

frem av tabell nedenunder for budsjettåret 2024. Vefsn kommune tar opp lån til 

investeringer på kr 152.825.000 som skal avdras over 30 år. Opplåningen kan skje 

ved flere enkelt lån. Opptak av lån i husbanken til videre utlån vedtas som egen sak i 

kommunestyret. 

 



6. Kommunestyret vedtar brutto investeringssum for hvert investeringsprosjekt slik de 

fremgår i bevilgningsoversikten nedenunder for budsjettåret 2024. 

 

7. Det skrives ut skatt på alle faste eiendommer i kommunen jfr eiendomskattelovens 

§3 bokstav a. 

 

8. Skatten skrives ut generelt med 3,6 promille. 

 

9. Skatten skrives ut med 4,00 promille på boligeiendommer og fritidseiendommer. Det 

gis et bunnfradrag på kr 200.000 for boligeiendommer og fritidseiendommer. 

 

10. Det skrives ut skatt på særskattegrunnlag etter overgangsreglene til 

eiendomsskattelovens §§ 3og 4. Skatten skrives ut med 7 promille. 

 

11. Det kommunale skatteøret setters til høyeste tillatte sats. 

 

12. Rammen for rådmannens adgang til å gi garantier i 2024 for utlån på sosialt grunnlag 

settes til kr 150.000,- og maksimal rammegaranti i den enkelte sak settes til kr 

40.000,-. Slike garantier skal alltid gis som simpel kausjon. 

 

13. Vefsn kommunestyre ser med uro på at antall sykehjemsplasser kun øker med 8 plasser 

etter utbyggingen av Fredlundskogen. I takt med den demografiske utviklingen trenges det 

flere sykehjemsplasser, og kommunestyret ber derfor Kommunedirektøren om en 



statusrapport angående arbeidet med nye omsorgsboliger og nytt sykehjem, dette gjelder 

også tomtespørsmålet.  

 

14. Vefsn kommunestyre vil understreke viktigheten av å ha tilgjengelige næringsarealer og 

ber om en rapport som belyser arbeidet med dette. potensielle arealer og ferdigstillelse 

av arealer under utvikling.  

 

15. Skjervengan leir er et attraktivt område til næring, boliger med mere og Vefsn 

kommunestyre ønsker en orientering om arbeidet med hva dette området kan brukes til og 

om det allerede er i gang arbeide med tilrettelegging av framtidig bruk. 

  

16. Skolestrukturen i Vefsn skal bestå slik den er i dag.  

 

17. Det skal utredes hva det vil koste å innføre ett gratis fritidstilbud til alle barn og unge 

i  skolepliktig alder. Dette legges fram for kommunestyret senest i kommunestyrets 

junimøte 2024.  

 

18. Det innføres brukerundersøkelser i samtlige av pleie- og omsorgstjenestens avdelinger 

hvert 3.år.  

 

19. Sjøgata prøvestenges for biltrafikk (unntatt varetransport og kjøring til eiendommene) 

i  perioden 1.april til 30.september. Tiltaket evalueres.   

 

20. Vefsn kommunestyre ber kommunedirektøren om å utrede en aktivitetskortmodell for 

innbyggere med svak økonomi. Aktivitetskortet vil eksempelvis kunne inneholde gavekort 

til kino, konserter, forestillinger og andre aktiviteter som kafébesøk, 

svømmehall, treningssenter, og lignende. Alle aktiviteter skal være gratis eller rabattert. De 

som mottar aktivitetskortet vil få oversikt over hvilke aktiviteter kortet gjelder for i den aktuelle 

perioden.  Aktivitetskortet skal utvikles i samarbeid med tilbydere og brukere for å gjøre det 

mest mulig relevant for målgruppen. Flere kommuner har innført variasjoner av slike kort, der 

målgruppen har vært barn/ungdom, kommunestyret ønsker også inkludere alle voksne 

innbyggere på lave sosiale  ytelser. 

  

21. I lys av dyrtid og økte renter ber Vefsn kommunestyre kommunedirektøren om å 

øke utbetalingen til mottagere av økonomisk sosialhjelp med 12.000 kr årlig fra 2024. 



Denne tilleggsytelsen skal revurderes årlig. Utbetalingen dekkes av kommunestyrets frie 

fond.  

 

22. Vefsn Kommunestyre ber kommunedirektøren om å presentere en sak basert på 

sak 0036/23. Vefsn-modellen - digitalt bibliotek av lokale kulturopplevelser - Termik TV. 

Kommunestyret ønsker å bidra til dette tiltaket for å levere kulturopplevelser også til de 

av våre innbyggere som har utfordringer med å oppsøke kulturtilbud fysisk. Termik TVs 

løsning vil kunne gi dette tilbudet til brukere av kommunale tjenester for både hjemmeboende 

og på  institusjon. 

 

Behandling  
Vefsn Fremskrittsparti sitt forslag til endringer av rådmannens økonomiplanforslag legges til grunn 
for kommunens økonomiske planlegging for perioden 2024-2027. 

Votering 

Votering startet: 28.11.2023 13:50:02 og avsluttet: 28.11.2023 13:50:25 
Totalt 2 stemmer for, 7 stemmer mot. 
Stemte for partier: FrP (2 stemmer) 
Stemte mot partier: H (2 stemmer), AP (2 stemmer), SP (1 stemme), R (1 stemme), SV (1 stemme) 
Stemte for personer: Eirin Horrigmoe (FrP), Hanne Dyveke Søttar (FrP) 
Stemte mot personer: Rune Krutå (AP), Tone Moby Røreng (AP), Malin Lynghaug (H), Odd Langvatn 
(H), Markus Gard Moen Ljøkjell (R), Kine Mosheim-Lysfjord (SP), Anita Jensen (SV) 

Nytt forslag Fra Tone Moby Røreng (AP), Kine Mosheim-Lysfjord (SP), Markus Gard Moen 
Ljøkjell (R), Anita Jensen (SV) 

 Forslag til nytt pkt 1: 
Kommunestyret legger til grunn at kommunedirektøren ikke kan avvikle eller  vesentlig redusere 
tjenestetilbud uten at det er vedtatt av kommunestyret. (Eksempelvis vil dette  bety at nedleggelse 
av Topic, Quales kafe eller Skolestua skal behandles av kommunestyret). Den nye budsjettmodellen 
forutsetter grundig og fortløpende informasjon. Det bes om at det gis en  grundig og fortløpende 
oppdatering i hovedutvalgene. 
Pkt. 1 - 11 i Kommunedirektørens innstilling blir punkt 2 - 12. 

 

Verbalforslag: 
1. Vefsn kommunestyre ser med uro på at antall sykehjemsplasser kun øker med 8 plasser 
etter  utbyggingen av Fredlundskogen. I takt med den demografiske utviklingen trenges det 
flere  sykehjemsplasser, og kommunestyret ber derfor Kommunedirektøren om en 
statusrapport  angående arbeidet med nye omsorgsboliger og nytt sykehjem, dette gjelder 
også  tomtespørsmålet.  



2. Vefsn kommunestyre vil understreke viktigheten av å ha tilgjengelige næringsarealer og ber  om en 
rapport som belyser arbeidet med dette. potensielle arealer og ferdigstillelse av  arealer under 
utvikling.  

3. Skjervengan leir er et attraktivt område til næring, boliger med mere og Vefsn 
kommunestyre  ønsker en orientering om arbeidet med hva dette området kan brukes til og om det 
allerede  er i gang arbeide med tilrettelegging av framtidig bruk.  

4. Skolestrukturen i Vefsn skal bestå slik den er i dag.  

5. Det skal utredes hva det vil koste å innføre ett gratis fritidstilbud til alle barn og unge i  skolepliktig 
alder. Dette legges fram for kommunestyret senest i kommunestyrets junimøte  2024.  

6. Det innføres brukerundersøkelser i samtlige av pleie- og omsorgstjenestens avdelinger hvert  3.år.  

7. Sjøgata prøvestenges for biltrafikk ( unntatt varetransport og kjøring til eiendommene )i  perioden 
1.april til 30.september. Tiltaket evalueres.   

8. Vefsn kommunestyre ber kommunedirektøren om å utrede en aktivitetskortmodell for  innbyggere 
med svak økonomi. Aktivitetskortet vil eksempelvis kunne inneholde gavekort til  kino, konserter, 
forestillinger og andre aktiviteter som kafébesøk, svømmehall,  treningssenter, og lignende. Alle 
aktiviteter skal være gratis eller rabattert. De som mottar  aktivitetskortet vil få oversikt over hvilke 
aktiviteter kortet gjelder for i den aktuelle perioden.  Aktivitetskortet skal utvikles i samarbeid med 
tilbydere og brukere for å gjøre det mest mulig  relevant for målgruppen. Flere kommuner har innført 
variasjoner av slike kort, der målgruppen har vært  barn/ungdom, kommunestyret ønsker også 
inkludere alle voksne innbyggere på lave sosiale  ytelser.  

9. I lys av dyrtid og økte renter ber Vefsn kommunestyre kommunedirektøren om å øke  utbetalingen 
til mottagere av økonomisk sosialhjelp med 12.000 kr årlig fra 2024. Denne  tilleggsytelsen skal 
revurderes årlig. Utbetalingen dekkes av kommunestyrets frie fond.  

10. Vefsn Kommunestyre ber kommunedirektøren om å presentere en sak basert på sak  0036/23. 
Vefsn-modellen - digitalt bibliotek av lokale kulturopplevelser - Termik TV. Kommunestyret ønsker å 
bidra til dette tiltaket for å levere kulturopplevelser også til de av  våre innbyggere som har 
utfordringer med å oppsøke kulturtilbud fysisk. Termik TVs løsning  vil kunne gi dette tilbudet til 
brukere av kommunale tjenester for både hjemmeboende og på  institusjon. 

Votering 

Votering startet: 28.11.2023 13:50:31 og avsluttet: 28.11.2023 13:50:54 
Totalt 5 stemmer for, 4 stemmer mot. 
Stemte for partier: AP (2 stemmer), R (1 stemme), SP (1 stemme), SV (1 stemme) 
Stemte mot partier: H (2 stemmer), FrP (2 stemmer) 
Stemte for personer: Rune Krutå (AP), Tone Moby Røreng (AP), Markus Gard Moen Ljøkjell (R), Kine 
Mosheim-Lysfjord (SP), Anita Jensen (SV) 
Stemte mot personer: Eirin Horrigmoe (FrP), Hanne Dyveke Søttar (FrP), Malin Lynghaug (H), Odd 
Langvatn (H) 

Votering 



Votering startet: 28.11.2023 13:50:31 og avsluttet: 28.11.2023 13:50:54 
Totalt 5 stemmer for, 4 stemmer mot. 
Stemte for partier: AP (2 stemmer), R (1 stemme), SP (1 stemme), SV (1 stemme) 
Stemte mot partier: H (2 stemmer), FrP (2 stemmer) 
Stemte for personer: Rune Krutå (AP), Tone Moby Røreng (AP), Markus Gard Moen Ljøkjell (R), Kine 
Mosheim-Lysfjord (SP), Anita Jensen (SV) 
Stemte mot personer: Eirin Horrigmoe (FrP), Hanne Dyveke Søttar (FrP), Malin Lynghaug (H), Odd 
Langvatn (H) 

 


